
 

Waarom worden Netwerkorganisaties Sociale 

Veerkracht aan het lijntje gehouden? 

 

Raamsdonk, 22 september 2016 

Geacht College van Gedeputeerde Staten, 

Op de bijeenkomst “Wat betekent Sociale Veerkracht voor jou” die op 12 juli werd 

georganiseerd door de provincie werd duidelijk dat veel organisaties die nu een verbindende 

rol hebben in de Brabantse samenleving zeer bezorgd zijn over hun toekomst. Een aantal van 

deze zogenaamde netwerkorganisaties hebben in maart te horen gekregen dat zij mogelijk 

geen subsidie meer zullen ontvangen in 2017. In contacten met de provincie en bij brief 

hebben zij te horen gekregen dat zij pas in november hierover uitsluitsel zullen krijgen. 

In het Statenvoorstel Programma Versterken Sociale Veerkracht ( 69/16) wordt dit 

bekrachtigd. 

Deze organisaties merken dat zij door deze onduidelijkheid hun kracht aan het verliezen zijn. 

In veel van deze organisaties (zo niet bijna alle) zijn vrijwilligers de drijvende krachten. 

GroenLinks heeft hier de volgende vragen over: 

1. Wat vindt GS van het feit dat deze organisaties nog steeds niet weten waar zij 

financieel aan toe zijn? 

2. Hoe denkt GS over het feit dat deze organisaties zich in de steek gelaten voelen door 

de provincie? 

3. Is GS niet bang dat zij door deze manier van handelen het vertrouwen in de 

samenwerking van een aantal organisaties zal verliezen? 

4. Is het mogelijk om deze organisaties eerder uitsluitsel te geven en zo niet om nu 

direct een overgangsmaatregel in te stellen, zodat deze organisaties voorlopig 

vooruit kunnen? 

 

Hopende op een spoedige behandeling 

Met vriendelijke groet, 

Patricia Brunklaus, GroenLinks 


